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ACTA  

SESSIÓ ORDINÀRIA  

JUNTA DE LA FACULTAT DE DRET 

 

9 de novembre de 2016 

Sala de Juntes de la Facultat de Dret 

 

A la primera convocatòria de les 11:00 hores no ha hagut el quòrum suficient 

començant la reunió a la segona convocatòria de les 11:30 hores. 

 

 

ASSISTENTS 

 

AMENÓS ÁLAMO, Joan   

BENÍTEZ GALLEGO, M. Carmen   

BLASI CASAGRAN, Cristina   

CATAFAL BENITO, Montserrat   

CAÑABATE PÉREZ, Josep   

CID MOLINÉ, Josep   

DIOS MARCER, Josep Maria   

ESTEBAN  LEGARRETA, Ricardo   

FERNÁNDEZ AMOR, José Antonio   

FOSSAS ESPADALER, Enric   

GARZÓN CLARIANA, Gregorio   

GAVARA DE CARA, Juan Carlos    

GIFREU FONT, Judith   

GORRIZ LÓPEZ, Carles   

IGAREDA GONZÁLEZ, Noelia   

JIMÉNEZ CORTES, Claudia   

MADRID VENTURA, Damià   

MANRIQUE MATA, Toni   

MIQUEL RODRÍGUEZ, Jorge   

OROZCO HERMOSO, Milagros   

PASTOR MARTÍNEZ, Albert   

PAZ TORRES, Olga   

RODRÍGUEZ PUERTA, M. José      

ROJO TORRECILLA, Eduardo   

SOLÀ MONELLS, Xavier   

TORT-MARTORELL LLABRES, Carmen   

 

EXCUSEN 

 

BERLANGA MARTÍNEZ, Vanesa 
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CACHÓN CADENAS, Manuel   

GARCÍA-ARÁN, Mercedes                                    

GUERRERO REBOLLO, Fernando   

HÍPOLA MORENO, Andrés  

MORANTE PITA, Ruth   

ONDÓ MANGUE,  Olga Mireia 
VIÑUELA HERRERO, Sandra   

ZAPATER DUQUE, Esther   

 

 

NO ASSISTEIXEN: 

 

BAUCELLS LLADÓS, Joan   

BONNÍN FERNÁNDEZ, Gonzalo   

CANTOS ALCALDE, David   

GARCÍA FERRETE, Aida   

JORQUERA BORDONAU, Clara   

LAMICH COLLADO, Andrea   

MENDIOLA LÓPEZ, Andrea   

MÉRIDA PEDRAGOSA, Eudald 

PÉREZ AMOROS, Francesc   

PÉREZ PEREZ, Jorge   

RODRÍGUEZ SOLDADO, Elena   

ROMERO DÍAZ, Mario   

SÁNCHEZ HUETE, Miguel Angel   

TUSET MARTORELL, Marc   

 

CONVIDAT 

Pons Cánovas, Ferran (Síndic Facultat) 

 
 

ORDRE DEL DÍA 

 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de les sessions anteriors de 26/04/2016 i 26/05/2016 

2.- Informe de la Degana 

3.- Informació Web de la Facultat 

4.- Presentació Memòria anual i renovació càrrecs del Servei d’Estudis i Dictàmens 

Jurídics  

     de la Facultat de Dret 

5.- Informació Doctorat Dret 

6.- Designació membres places vacants de les comissions delegades de la Junta; 

Comissió  

     d’Afers Acadèmics, i Comissió d’Economia, Infraestructura i Serveis. 

7.- Aprovació, si s’escau, aval European Horizons-UAB Chapter 

8.- Aprovació, si s’escau, proposta distribució càrrega docent TFG Criminologia 

9.- Aprovació, si s’escau, proposta modificació titulació Grau Dret, assignatures 

Pràctiques   
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      Externes 

10.- Aprovació, si s’escau, modificació Reglament del Consell d’Estudiants de la 

Facultat de   

      Dret de la UAB 

11.- Aprovació, si s’escau, del Reglament de la Revista dels Estudiants de la Facultat de  

      Dret. 

12.- Aprovació, si s’escau, proposta Premis Extraordinaris 2015/16 

13.- Aprovació, si s’escau, proposta Admissió per canvis d’estudis i convalidació 

d’estudis   

      estrangers. 

14.- Aprovació, si s’escau, proposta membre per a comissió concurs càtedra. 

15.- Afers de tràmit. 

16.- Torn obert de paraules. 

La degana Esther Zapater excusa la seva absència per motius personals i es substituïda 

pel Dr. Albert Pastor. 

 

 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de les sessions anteriors de 26/04/2016 i 

26/05/2016. 

 

S’explica pel Dr. Albert Pastor els motius de dos actes. La primera ordinària a la que 

s’incorporen dos annexes i la segona extraordinària. El Sr. Damià Madrid vol 

assenyalar que el manifest que s’ha d’afegir es fa en nom del col·lectiu que representa 

no sent una valoració personal. 

S’aproven les dues actes amb la correcció esmentada. 

 

2.- Informe de la Degana 

 

El Dr. Pastor informa sobre diferents aspectes. El primer relatiu al recurs presentat a 

la comissió d’apel·lacions de l’AQU per obtenir la acreditació amb excel·lència del 

Grau de Dret. 

El segon és sobre els temes tractats a la Consell de Govern en el rectorat. Es van 

tractar temes de places i criteris d’assignació, de pressupostos i criteris de repartiment, 

sobre convocatòries de SGR i sobre la vaga que convoquen els estudiants pel dia 17 de 

novembre. 

El tercer és informar a la Junta sobre els resultats de la matricula a la nostra Facultat. 

Es destaquen les notes de tall. 
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En relació amb la vaga d’estudiants informa sobre una possible suspensió de les classes 

demanada des del rectorat per sumar-se, en cas que es doni una condició de 

coincidència amb el manifest de la CRUE, per permetre sumar-se als alumnes a la 

lectura del manifest que presenten els estudiants. 

 

3.- Informació Web de la Facultat 

 

Informa el Dr. Josep Cañabate sobre el tema. Parteix de l’obsolescència de la web 

actual i del canvi necessari. Explica com ha de ser el procés de canvi de plana, seguint 

el model que ara s’està implantant a tota l’UAB. 

El Dr. Jorge Miquel afegeix que s’ha de tenir en compte aquest canvi a la nostra 

pàgina de cara a l’acreditació necessària. Comenta que es necessària una implicació de 

tots i totes en fer aquesta web una eina transparent i eficient. 

El Dr. Pastor afegeix que la informació des de la pàgina web és fonamental tant per 

tercers com pels diferents col·lectius de la Facultat. 

 

4.- Presentació Memòria anual i renovació càrrecs del Servei d’Estudis i 

Dictàmens Jurídics de la Facultat de Dret 

 

L’havia de presentar la Dra. Míriam Cugat,  directora del SEDIJ,  que excusa la seva 

absència. Es substituïda en aquest punt pel Dr. Joan Amenós. 

El Dr. Amenós informa sobre l’evolució del servei. Destaca la disminució dels treballs 

pro bono i augment de les operacions facturables. Hi ha un augment en aquestes 

últimes. També es treballen convenis amb institucions públiques i despatxos privats. 

Es comencen a incloure estudiants. 

La Dra. Claudia Jiménez critica la tendència a la baixa de les operacions pro bono i les 

dificultats a la inclusió d’alumnes. El Dr. Amenós explica que el tema dels alumnes 

s’explica pels pocs membres del SEDIJ i que la UAB ha posat en entredit el model de 

pro bono. 

El Dr. Górriz explica altres models de ‘clínica jurídica’ que no es corresponen amb el 

nostre i assenyala que es poden tenir problemes futurs amb els despatxos per 

competència. El Dr. Amenós explica que el nostre model no és de clínica jurídica 

integradora dels alumnes i que es una qüestió de debatre en el futur. 
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La Dra. Rodríguez Puerta insisteix que la integració d’alumnes i el pro bono és 

important per donar una visió social de la Facultat. 

El Dr. Gregorio Garzón suggereix que s’hauria d’ajornar a una altra ocasió la 

discussió de la Memòria i de l’orientació del servei. En relació amb els càrrecs vota per 

la renovació dels càrrecs. 

El Sr. Madrid expressa la seva preocupació sobre l’estil de la clínica jurídica. Critica el 

SEDIJ des d’una perspectiva del debat del servei públic i privat. Posa de manifest els 

seus dubtes sobre la compatibilitat de la dedicació del professorat en una activitat 

d’assessorament a través del SEDIJ i la docència. El Dr. Amenós assenyala que es fa 

una compatibilització d’activitats d’acord amb la llei. 

El Dr. Josep M. De Dios s’afegeix a les paraules del Dr. Garzón. Considera que s’ha 

d’ajornar el debat i la Junta s’ha de concentrar en el tema dels càrrecs. 

El Sr. Madrid pregunta sobre les hores en les quals es fan les tasques d’assessorament. 

El Dr. Amenós informa sobre la distribució de les hores de dedicació del professorat a 

tasques docents, recerca i assessorament. 

El Dr. Pastor centra el debat en la qüestió de la renovació de càrrecs. 

S’aprova la renovació dels càrrecs i s’agraeix la tasca realitzada.  

 

5.- Informació Doctorat Dret 

 

S’ajorna per absència excusada de la Dra. Garcia Arán que havia de presentar aquest 

punt. 

 

6.- Designació membres places vacants de les comissions delegades de la Junta; 

Comissió d’Afers Acadèmics, i Comissió d’Economia, Infraestructura i Serveis. 

 

Per la primera comissió el lloc del personal docent proposat és la Dra. Judith Gifreu. 

S’ha d’aprovar el nomenament  d’un alumne per aquesta primera comissió. No es 

proposa cap nom i es deixa pel final de la Junta una possible proposta. 

Per la segona comissió, el lloc del personal docent proposat és el Dr. Miguel Angel 

Sánchez Huete. 
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S’aproven les propostes de personal docent. 

 

7.- Aprovació, si s’escau, aval European Horizons-UAB Chapter 

 

Representants de l’associació presenten aquesta organització a la Junta. Es tracta d’un 

grup d’estudiants que s’associen dins de la UAB tenint com tema el desenvolupament 

de la Unió Europea. Sol·liciten a la Facultat el seu aval per registrar-se al registre 

d’associacions de la Generalitat. 

El Dr. Górriz pregunta quines són les condicions de l’aval. El representant contesta 

que és un requisit demanat pel rectorat per poder utilitzar el logo de la UAB i la 

inscripció. 

Es dona l’aval per majoria de la Junta de Facultat. 

 

 

8.- Aprovació, si s’escau, proposta distribució càrrega docent TFG Criminologia 

 

El presenta el Dr. Josep Cid. El document s’adjunta a aquesta acta (Annex 1). Es 

tracta d’una distribució de la dedicació docent en relació a l’assignatura TFG de 

Criminologia de manera que es reparteix entre tutor/a, tribunal i coordinador. 

El Sr. Madrid pregunta si aquesta distribució afecta a l’estudiant. El Dr. Cid contesta 

que no hi ha una afecció més enllà de tenir una nova figura de coordinació. 

La Dra. Jiménez comenta que és la mateixa distribució que la del Grau de Dret o 

RRLL. 

S’aprova per assentiment la modificació.  

 

9.- Aprovació, si s’escau, proposta modificació titulació Grau Dret, assignatures 

Pràctiques Externes 

 

La Dra. Gifreu presenta els canvis en relació amb aquesta assignatura i els seus crèdits. 

Es tracta d’ampliar les hores de 150 hores a 300. Justifica els canvis per les indicacions 

fetes pels col·laboradors de pràctiques externes en diferents entitats. També implicaria 
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una harmonització entre els graus de la Facultat donat que Relacions Laborals  i 

Criminologia estan a 300. 

El Sr. Madrid expressa la seva posició en contra doncs l’ampliació pot suposar 

dificultats importants per estudiants al moment d’organitzar-se. Es tracta d’una 

ampliació d’activitats que implica per les entitats disposar d’una persona treballant 

sense remuneració. Entén que s’han de mantenir les 150 hores que impliquen 6 crèdits 

i que sigui una opció fer 300 hores i 12 crèdits. 

La Dra. Gifreu contesta comentant les dificultats de mantenir el model de 150 hores 

doncs hi ha una qüestió de competitivitat amb altres universitats. A més presenta que 

al quart curs es tracta d’una assignatura optativa. 

El Dr. Górriz comenta que des de la Facultat es controla la qualitat de les pràctiques 

de forma que, si les oferides, no compleixen uns criteris de qualitat s’han de rescindir 

els convenis. 

La Dra. Carmen Tort-Martorell posa de manifest que els despatxos d’advocats tenen 

un cost quan acullen estudiants en pràctiques el que justifica la no remuneració. 

El Dr. Amenós destaca la qualitat de la xarxa de pràctiques. 

S’aprova la modificació per majoria dels Membres de la Junta. El Sr. Madrid no vota a 

favor. 

 

10.- Aprovació, si s’escau, modificació Reglament del Consell d’Estudiants de la 

Facultat de Dret de la UAB 

 

No hi ha cap representant per explicar la modificació. El Dr. Garzón i el Sr. 

Manrique demanen l’ajornament. 

Es vota per la majoria dels Membres de la Junta l’ajornament. 

 

11.- Aprovació, si s’escau, del Reglament de la Revista dels Estudiants de la 

Facultat de Dret. 

 

No hi ha cap representant per explicar el reglament de la revista des del Consell 

d’Estudiants.  El Dr. Górriz explica aspectes de la revista i de la iniciativa. Explica que 

s’ha demanat l’aprovació del reglament i un link des de la web. 
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El Dr. Garzón opina que és una excel·lent iniciativa. Però considera que el reglament 

és deficient en diferents aspectes. 

S’aprova posposar l’aprovació del reglament per la majoria. 

 

12.- Aprovació, si s’escau, proposta Premis Extraordinaris 2015/16 

 

El Sr. Manrique explica aquesta proposta en document, que s’adjunta (Annex 2). 

També informa que els Tribunals per aquesta tasca passarà a ser per càrrecs i no per 

nom designat per garantir la seva estabilitat. 

S’aprova per assentiment la proposta. 

 

13.- Aprovació, si s’escau, proposta Admissió per canvis d’estudis i convalidació 

d’estudis estrangers. 

El Sr. Manrique presenta aquest punt. S’adjunta documentació a aquesta acta (Annex 

3). 

S’aprova per assentiment la proposta 

 

 

 

14.- Aprovació, si s’escau, proposta membre per a comissió concurs càtedra. 

 

Presenta el punt el Dr. Pastor. Es tracta d’escollir un dels membres de la comissió. 

L’equip proposa als Drs. Jesus Cruz Villalón y Juan Vicente López Gandia. 

El Dr. Rojo expressa la seva satisfacció pel fet de la convocatòria de la plaça i, a més, 

explica la qualitat científica dels proposats. 

S’aprova per assentiment. 

 

15.- Afers de tràmit. 

No hi ha. 
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16.- Torn obert de paraules. 

El Dr. Garzón vol expressar la seva gratitud pel seu nomenament com emèrit. 

 

S’aixeca la sessió a les 13:00 hores. 

 

                        Vist i plau 

EL SECRETARI               LA DEGANA 

 

 

 

 

 

 

Dr. José Antonio Fernández Amor                                           Dra. Esther Zapater 

Duque 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Annex 1 

 

 

 

PROPOSTA DE DISTRIBUCIÓ D’HORES DE TFG GRAU DE CRIMINOLOGIA 

Donat que a partir del  curs 2016-2017 el coordinador de TFG ja no serà el coordinador del 

grau sinó que assumirà aquestes tasques un altre professor (en el curs 2016-2017 la prof. Anna 

Meléndez) es proposa una nova distribució de la càrrega docent del TFG del grau de 

Criminologia, que atribueixi un determinat pes docent al coordinador (que fins ara no l’ha 

tingut ja que s’entenia que formava part de les tasques de la coordinació). 

La proposta és la següent: 
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De les 15 hores que comporta 1 TFG, la distribució d’hores passaria a ser la següent: 

75% (11,25 hores): Tutor 

20% (3 hores): Tribunal (1 hora per cadascun dels membres del tribunal) 

5% (0,75 hores): Coordinador TFG 

 

Josep Cid 

Coordinador del Grau de Criminologia 

 

Barcelona, 31 de Juliol 2016 

 

 

 


